

# THE LUSH LASHES

BEAUTY SPECIALIST / ESTHETICIENNE  
CIDESCO



## INDIVIDUAL EYE LASH EXTENSIONS EXTENSIONS DE CILS

State-of-the art semi permanent eyelash extensions. Individually adhered to your natural lashes, creating volume and length.

À la pointe de la technologie, extensions de cils semi permanents. Attachés individuellement sur vos cils naturels, plus longs et plus épais.

<b>COMPLETE UPPER LID AND CONTOURING EYE TREATMENT (1 HOUR 30 MINS) / Pose Complète et Soins Contour Gel (1 heure et 30 mins)</b>	<b>130.00€</b>
<b>2 WEEK TOUCH UP / 2 semaines retouche</b>	<b>45.00€</b>
<b>3 WEEK TOUCH UP / 3 semaines retouche</b>	<b>55.00€</b>
<b>REMOVAL OF LASHES / Demaquillant faux cils</b>	<b>from 20.00€</b>
<b>EYELASH TINT / Teinture de Cils</b>	<b>20.00€</b>
<b>EYEBROW TINT / Teinture Sourcils</b>	<b>15.00€</b>
<b>LASH AND BROW TINT / Cils et Sourcils</b>	<b>30.00€</b>

## LUSHIOUS ORGANIC FACIALS BIO SOINS DU VISAGE

NATURAL ELEMENTS 

NATURAL ELEMENTS is a solely natural organic plant and vegetable derived product, free of parabens and petro chemicals. Devised by a team in the UK of pharmaceutically trained scientists, to make a product without the need for harsh, synthetic ingredients.

NATURAL ELEMENTS est composé de plantes naturelles issues de la culture biologique. Conçus par une équipe de scientifiques, sans paraben ni produits chimiques et/ou de synthèse.

**LUXURY BESPOKE FACIAL - 1hr 30mins** from 120.00€

Intense luxury bespoke facial, incorporating a combination of algae exfoliation and ozone vapour treatment to deeply cleanse and oxygenate the skin using the dynamic NATURAL ELEMENTS & OLIGODERMIE product range. With essential advice of the nutritional benefits to the skin. A thermal mask is used to aid deep penetration of vitamin C or hydrating ampoules.

**SOIN VISAGE DE LUXE - 1hr 30mins** à partir de 120.00€

Un soin visage de luxe avec effet visible immédiatement. Exfoliation à base d'algues et nettoyage en profondeur par bain de vapeur à l'ozone. Application d'un masque thermique permettant de réchauffer et tonifier la peau, pour optimiser les effets de la vitamine C ou du sérum hydratant. Utilisation des produits « NATURAL ELEMENTS & OLIGODERMIE »

## BEAUTY OF HANDS AND FEET BEAUTÉ DES MAINS ET DES PIEDS

SHELLAC\* is the first Hybrid nail colour with the ease of a polish but performs like a gel. It gives you 14 days of flawless shine, colour, strength and protection of your natural nails.

SHELLAC\* est la première couleur hybride de vernis à ongles. Facile comme un vernis mais fonctionnel comme un gel. Shellac donne 14 jours de brillance et de couleur éclatante. Ce vernis hybride protège et renforce l'ongle.

<b>LUSHIOUS SHELLAC MANICURE</b>	<b>from 55.00€</b>
Shellac Manucure 45 minutes	
<b>LUSHIOUS SHELLAC PEDICURE</b>	<b>from 75.00€</b>
Lush Spa des Pieds avec Shellac 70 minutes	
<b>Removal of SHELLAC / CND / PNP</b>	<b>5.00€</b>
Demarquillant de SHELLAC / CND / PNP	
<b>Removal of other brands</b>	<b>5.00-20.00€</b>
Demarquillant de autres marques	

SPA treatment is a relaxing hand or foot treatment, using essential oils individually tailored to you.

Spa est le traitement détente aux huiles essentielles spécialement pour vos mains ou pieds.

<b>LUSH SPA MANICURE (NO VARNISH)</b>	<b>40.00€</b>
Lush Spa Manucure (pas de vernis)	
<b>LUSH SPA PEDICURE (NO VARNISH)</b>	<b>55.00€</b>
Lush Spa des Pieds (pas de vernis)	

\* SHELLAC does not require filing for removal  
\* SHELLAC ne nécessite pas de limer de l'ongle naturel pour enlever la couleur

## WAXING EPILATION

<b>UPPER LIP / Lèvre Supérieure</b>	<b>8.00 -12.00€</b>
<b>EYEBROWS / Sourcils</b>	<b>from 15.00€</b>



**SARAH PATRICK**

**Tel: +33 (0)6 25 90 31 09 / thelushlashes@gmail.com**

MBS Academie, 696 Av. Font-Roubert, 06250 Mougins

[www.thelushlashes.com](http://www.thelushlashes.com)